
Monchi: Pracujemy nad poprawą kadry

News - ASRoma.pl

Dyrektor sportowy Giallorossich, Monchi, udzielił przed wczorajszym

spotkaniem wywiadu, w którym odpowiadał na pytania dotyczące kwestii

transferowych.

Hipoteza sprowadzenia Mahreza jest definitywnie zamknięta?

- Myślę, że mówiliśmy już zbyt dużo o Mahrezie. Dziś jest ważny dzień, gdyż

zaczynają się rozgrywki ligowe i powinniśmy rozmawiać o graczach, którzy są tutaj.

Mercato jest cały czas otwarte. A Schick?

- Tak samo. Mercato jest otwarte, pozostało kilka dni do zakończenia i pracujemy,

aby znaleźć graczy do poprawy kadry. To samo robią inne zespołu. Jestem

zaangażowany, aby zakończyć swoje zadanie.

Będą inne poważne sprzedaże? Wykluczasz kategorycznie Manolasa?

- Kategorycznie. Pracujemy, aby pozyskać graczy.

Podoba ci się Cuadrado?

- Dobrzy gracze podobają się wszystkim.
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